
OBEC  CHRTNÍČ 
Zápis z jednání zastupitelstva obce ze dne 18. 10. 2023 

 
 

Jednání zastupitelstva zahájeno v 19:00 hod. 
Na jednání přítomno 7 zastupitelů.  

 
 
Program zasedání: 
Starosta obce, dále předsedající, zahájil zasedání zastupitelstva návrhem na schválení programu jednání: 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje program jednání dne 18. 10. 2023 takto: 

1. LD Chraňbož 
2. DSO Haberska 
3. Zpráva č. 3 uplatňování ÚP 
4. Smlouva UZSVM 
5. Prodej pozemku 
6. Výběrové řízení -demolice č.p.7 
7. Rozpočtové opatření č.8/2023 
8. Větrný park Habersko 
9. Autorský dozor DČOV 
10. DSO Plynofikace Ledečska 
11. Dotace IROP 
12. Různé, Diskuze 

 
Před hlasováním byla dána zastupitelům možnost se k uvedeným bodům vyjádřit. Žádný jiný návrh podán 
nebyl. 
 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Program zasedání zastupitelstva dne 18. 10 . 2023 byl schválen. 
 
1. 
P. Fanta  informoval zastupitele o dění v LD Chraňbož. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo bere informace z LD Chraňbož na vědomí. 
 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 1-18-10-23 bylo schváleno. 
 
2. 
Předsedající informoval zastupitele o průběhu členské schůze DSO Haberska. Předložil zastupitelům návrh 
střednědobého výhledu rozpočtu DSO Haberska na rok 2025 -2027 a návrh rozpočtu DSO Haberska na rok 
2024. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo bere informace z DSO Haberska na vědomí. Zastupitelstvo schvaluje návrh střednědobého 
výhledu rozpočtu DSO Haberska na rok 2025 -2027 a návrh rozpočtu DSO Haberska na rok 2024. 
 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 2-18-10-23 bylo schváleno. 
 



3.  
Předsedající předložil zastupitelům návrh Zprávy č. 3 o uplatňování ÚP Chrtníč za uplynulé období 2017 – 
2023 
Návrh usnesení: 
 Zastupitelstvo obce Chrtníč, příslušné podle § 6 odst. 5 zákona č.183/2006 Sb., o územním plánování a 
stavebním řádu v platném znění: Schvaluje za použití § 55 odst. 1 stavebního zákona Zprávu č. 3 o uplatňování 
Územního plánu Chrtníč za období 2017 –2023. 
 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 3-18-10-23 bylo schváleno. 
 
4. 
Předsedající předložil zastupitelům ke schválení návrh smlouvy o bezúplatném převodu vlastnického práva 
k majetku a o zřízení věcného práva č.j. UZSVM/HHB/2684/2023-HHBM , která se týká převodu pozemků 
p.p.č.555/19, p.p.č.555/20, p.p.č.555/22 a p.p.č. 1218/15 v k.ú. Chrtníč, mezi obcí Chrtníč a Českou 
republikou- Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových..  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje   smlouvu o bezúplatném převodu vlastnického práva k majetku a o zřízení věcného 
práva č.j. UZSVM/HHB/2684/2023-HHBM , která se týká převodu pozemků p.p.č.555/19, p.p.č.555/20, 
p.p.č.555/22 a p.p.č. 1218/15 v k.ú. Chrtníč, mezi obcí Chrtníč a Českou republikou- Úřadem pro zastupování 
státu ve věcech majetkových.  
Pověřuje starostu obce  podpisem této smlouvy. 
 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 4-18-10-23 bylo schváleno. 
 

5. 
Předsedající předložil zastupitelům žádost p. B .Doležala o nákup pozemku p.č.49/1 v k.ú. Chrtníč, zapsané 
na LV10001 o výměře 415m2 za cenu 80,- Kč/m2. Záměr prodeje byl zveřejněn na úřední desce.  
Návrh usenení: 
Zastupitelstvo schvaluje prodej pozemku p.č.49/1 v k.ú. Chrtníč, zapsané na LV10001 o výměře 415m2 za 
cenu 80,- Kč/m2 p. B.Doležalovi. 
 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 5-18-10-23 bylo schváleno. 
 

6. 
Předsedající předložil zastupitelům výsledky výběrového řízení na „Odstranění RD č.p. 7 v Chrtníči“. Výběrové 
řízení provedla Energetická agentura Vysočiny, Nerudova 1498/ Jihlava, IČO:70938334. Byly doručeny tři 
cenové nabídky.  Nejnižší nabídkovou cenu podala firma Chládek a Tintěra Havlíčkův Brod  a.s.,Průmyslová 
941, Havlíčkův Brod, IČO:60932171. Předsedající navrhuje na základě výběrového řízení uzavřít s touto 
firmou smlouvu na „Odstranění RD č.p. 7 v Chrtníči“. 
Jiný návrh podán nebyl. 
Návrh usnesení: 
 Zastupitelstvo schvaluje na základě výsledků výběrového řízení uzavření smlouvy na „Odstranění RD č.p. 7 v 
Chrtníči“ s firmou  Chládek a Tintěra Havlíčkův Brod  a.s.,Průmyslová 941, Havlíčkův Brod, IČO:60932171.  
Pověřuje starostu obce podpisem smlouvy . 
 

Pro: 6 Proti: 1/Poláček Zdržel se: 0 

Usnesení č. 6-18-10-23 bylo schváleno. 



 
7. 
Předsedající předložil zastupitelům rozpočtové opatření č.8/2023 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo bere rozpočtové opatření na vědomí. 
 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 7-18-10-23 bylo schváleno. 
 
8. 
Předsedající informoval zastupitele o prezentaci Větrného parku Habersko, kterou investor  pořádá dne 24.10. 
v Habrech. Naší obce se týká záměr stavby 1-2 VTE. Byl podán  návrh, aby před případným rozhodováním 
zastupitelstva obce  o jakýchkoli krocích vůči plánované výstavbě VTE proběhla veřejná anketa, nebo jiná 
forma veřejné prezentace, kde se občané k případné výstavbě vyjádří. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo bere informace o VTE na vědomí. 
 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 8-18-10-23 bylo schváleno. 
 
9. 
Předsedající předložil zastupitelům návrh příkazní smlouvy na autorský dozor stavby DČOV s projektantem 
stavby, firmou AKVOPRO s.r.o. , IČ: 24232343. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje příkazní smlouvu na autorský dozor stavby DČOV , firmou AKVOPRO s.r.o. 
 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 9-18-10-23 bylo schváleno. 
 
 
10. 
Předsedající předložil zastupitelům návrh závěrečného účtu DSO Plynofikace Ledečska za  rok 2023. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje závěrečný účet DSO Plynofikace Ledečska za rok 2023. 
 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 10-18-10-23 bylo schváleno. 
 
11. 
Předsedající předložil zastupitelům možnost čerpání dotace z programu IROP na rekonstrukci požárních 
nádrží.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo pověřuje starostu obce přípravnými kroky k podání žádosti o dotaci IROP na rekonstrukci 
požárních nádrží.  . 
 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 11-18-10-23 bylo schváleno. 
 
 
 



12. 
Předsedající informoval  zastupitele o : 
-zahájeném výběrovém řízení na stavbu DČOV, termín realizace duben-srpen 2024 
- ukončené následné péči o rybník, tímto byla ukončena dotace 
- změně OLH v obecním lese- vykonává p.Císař, ředitel LD Chraňbož 
-proběhlém dílčím  přezkoumání hospodaření-bez závad 
-Nákupu sekacího traktoru-POVV 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo bere informace starosty obce na vědomí. 
 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 12-18-10-23 bylo schváleno. 
 
 

 
 
Zapsal dne 20. 10. 2023 
 
 
Roman Čálek 
 
 
 
 
          Roman Čálek 
          starosta obce 
 

       Ověřil : 
 
Zdeněk Fanta 
 
 
Milada Prosová 
 
 
Jan Zvolánek 


